
Osadní výbor v obci Rozkoš 

Zápis z 1. neveřejného zasedání OV Rozkoš v roce 2024 

 

konaného dne 21.1.2024 , 18:00 – 19:30 hod 

 

 

Přítomni: Vyvadilová M., Horčic M, L. Hrůzová., M. Brančovská , V. Kukeně, P. Polidarová 

Nepřítomni (omluveni): Z. Pejšková 

 

 

Program jednání: 

 

1. Sousedská zábava 

2. Veřejná schůze 

3. Jednání na ŘSD 

4. Odstoupení předsedkyně OV Rozkoš 

5. Diskuze 
 

 

 

 

USNESENÍ: 

 

 

01/I/2024 

 

OV Rozkoš souhlasí s pořádáním v termínu 16.3.2024 od 19:30. Každý zajistí drobné pohoštění, sraz v 

18:45 v hospodě.  Hudba zajištěna – DJ Jonáš. Hospoda také zajištěna. Pozvánky budou ve vývěskách a na 

FB obec Rozkoš, 1x pozvánka  i na Vilémov. 

 

Hlasování 
 

           Pro: 6                                         Proti: 0                                  Zdržel se: 0 

 

02/I/2024 

 

OV Rozkoš souhlasí s pořádáním veřejné schůze v termínu 8.3.2024 od 18:00. Osadní výbor dorazí v 16:45, 

připraví místnost pro příchozí. Za město Humpolec jsou pozváni všichni uvolnění radní. Oficiální pozvánku 

na VS zašle radním Vyvadilová. S veřejnou schůzí jako každoročně bude mini oslava MDŽ. Vyvadilová 

zajistí květiny a zákusky. Vyvadilová zajistí tisk pozvánek. Pozvánky budou ve vývěskách a na FB obec 

Rozkoš. 
 

Hlasování 
 

           Pro: 6                                           Proti: 0                                  Zdržel se: 0 

 

 

03/I/2024 

 

Předsedkyně OV Rozkoš seznámila OV se schůzí, která se konala na ŘSD v úterý 16.1.2024 od 8:30 hodin. 

Neveřejné jednání svolal projektant pan Večeřa, pozváni byli ŘSD, krajský policista, zástupce kraje 

Vysočina, zástupci KHS, OV Rozkoš a vedení města Humpolce. Na jednání byli přítomni i obyvatelé obce 

Rozkoš manželé Maršounovi a paní Krbcová. Od projektanta byl představen projekt s protihlukovou stěnou. 

Byli jsme seznámeni i se zprávou bezpečnostního auditora. 

Předsedkyně OV Rozkoš byla upozorněna od starosty města Humpolec pana Ing. Patra Machka, 



 že není kompetentní svolávat ve věci stoupacího pruhu na silnici I/34 Humpolec – Rozkoš veřejné schůze, 

že to má dělat město Humpolec, proto celou informovanost necháváme na vedení města. 

OV Rozkoš nebude obyvatelům podávat informace k této věci. V pátek 19.1.2024 paní Vyvadilové volala 

paní, která je přihlášena do výběrového řízení na mluvčí města Humpolec a žádala o informace k 

stoupacímu pruhu na silnici I/34 Humpolec – Rozkoš. Dle jejích informací dostali od vedení města zadán 

úkol vypracovat tiskovou zprávu o této investici ŘSD. Vyvadilová odmítla informace podat a odkázala paní 

na starostu města Humpolec. 

 

Hlasování 
 

           Pro: 6                                          Proti: 0                                  Zdržel se: 0 

 

 

 

05/I/2024 

 

Předsedkyně OV Rozkoš oznámila osadnímu výboru, že uvažuje o ukončení setrvání v OV Rozkoš.  

Členové OV Rozkoš se shodli na tom, že když odstoupí předsedkyně, že i oni ukončí setrvání v OV. 

    

Hlasování 
 

           Neproběhlo – pouze informativní bod 

 

 

05/I/2024 

 

OV Rozkoš ztrácí chuť cokoliv dělat v obci. 

OV Rozkoš se rozhodl, že veškeré informace bude občanům předávat pouze v zápisech ze schůzí 

a bude je zveřejňovat pouze na vývěskách a na stránkách města Humpolce. Dle jednacího řádu musíme 

informaci o veřejné schůzi vyvěsit minimálně 5 dní  předem. OV Rozkoš již nebude občanům házet letáky 

do poštovních schránek. Na stránkách FB obec Rozkoš budeme zveřejňovat pouze akce a stránku 

ponecháme na komunikaci mezi obyvateli. 

 

    

Hlasování 
 

           Pro: 6                                          Proti: 0                                  Zdržel se: 0 

 

 

 

Zapsal: Vyvadilová Michaela                       

 

Předseda: Vyvadilová Michaela      ………………………… 

 

Místopředseda: Horčic Miloš         ………………………… 

 

Ověřoval: Hrůzová Ludmila            ………………………… 

 

 


